
 

 

Amendement: Gymvervoer     
 
 

Raadsvoorstel: Begroting 2015 
 
 
De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 4 november 2014: 
 
 
 
Overwegende dat: 
 
-In het Raadsprogramma Samen Vooruit opgenomen is dat behoud van een 
basisschool in elke kern de hoogste prioriteit heeft. 
 
-Door keuzes in het verleden niet bij elke basisschool een gymzaal in de directe 
omgeving is gelegen. 
 
-Door het voorstel om de middelen voor gymvervoer te schrappen, de scholen die 
geen gymzaal in de directe omgeving hebben in een achterstandpositie komen. 
 
-Het College voorstelt dat de ouders dan maar de kinderen moeten gaan vervoeren 
naar de gymzaal. Dat hierdoor deze ouders en scholen met extra taken worden 
belast ten opzichte van ouders van andere scholen. Dit onwenselijk is en niet uitgaat 
van gelijke kansen en gelijkwaardigheid voor elke school in Cranendonck.  
 
 
Besluit: 
 
het raadsvoorstel als volgt te amenderen:  
 
-De besparing van 42.000 euro op gymvervoer uit deze begroting te halen.  
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Namens fractie ELAN: 
  
Patrick Beerten 
 
 
 
 
 
 


